
Dagsorden general forsamling Rideklubben 

Hundested 26-03-25  
 

1. Valg af dirigent 

 

Bestyrelsen foreslår Janus 

Janus bliver valgt uden valg. 

Janus opløfter klublovene.  

 

2. Bestyrelsen aflægger beretning. 

 

Kent aflægger beretning. Formandens beretning Det har været et år med stort fokus 

på økonomien – og det har ikke altid været sjovt. Der er brugt mange timer på 

møder med kommunen, likviditetsbudgetter og at finde besparelser. Heldigvis har 

SRC været meget behjælpelige med at overtage nogle udgifter, så vi har stadig 

kunnet igangsætte nye tiltag.  
 

Næstformanden har i perioder måttet træde i front, da formanden har været ramt på 

privatfronten, hvilket har taget en del af overskuddet. Thomas har dog naturligt set 

behovet og overtaget opgaver, uden at det behøvede at blive diskuteret – noget, jeg 

sætter stor pris på. Vi har opnået væsentlige besparelser i år: En ny leverandør af 

foder til rideskolehestene har sparet os ca. 40.000 kr. SRC har overtaget nogle af den 

daglige leders timer, hvilket har givet en besparelse på 30.000 kr. I 2024 har en 

frivillig muget rideskolehestenes bokse dagligt hele året og sørget for, at hestene 

kommer ind om vinteren, hvilket har sparet os 20.000 kr. i lønkroner. Alle disse 

besparelser er nødvendige for at opretholde driften og igangsætte nye tiltag. 

Desværre stiger driftsomkostningerne hvert år og er siden tilskuddets bevilling stedet 

med omkring 20%, hvilket æder overskuddet. Vi fortsætter derfor vores møder med 

kommunen for at finde løsninger. Da kommunens tilskud ikke følger med de stigende 

omkostninger er arbejdet langt fra færdigt. Heldigvis er SRC en stor hjælp og holder 

utrætteligt ild i debatten. Vi håber, at standhaftigheden bærer frugt.  
 

Takket være et stærkt team omkring stævnerne og Høkassen har vi formået at øge 

omsætningen ved stævner med 60%. Denne vækst har også skabt behov for nye 

maskiner til toast og pølser – ikke kun for at optimere, men også for at undgå at rive 

sikringerne, når alt blev tændt. Næste skridt er opsparing til en frituremaskine og 

udsugning, da erfaringer fra andre klubber viser, at både øger omsætningen drastisk.  
Klubben bæres af vores frivillige – de mennesker, der lægger kræfter i klubaftener, 

arrangementer, oplæg, stævner, mugning m.m. Det er dem, der udgør klubbens sjæl. 

Vi har i år arbejdet på nye initiativer, og her har Velliv været en stor støtte. De har 



doneret 55.000 kr. til et nyt projekt: rideterapi for stressramte. Pengene går til 

uddannelse og lønkroner til ansatte, og vi håber, at projektet på sigt kan føre til et 

samarbejde med kommunen om at hjælpe stressramte borgere tilbage på 

arbejdsmarkedet. Det er et samarbejde, der potentielt kan give klubben en ny 

indsprøjtning af kapital. Vi har også fået støtte til forskønnelse af vores skurvogn, 

som nu er pænere og mere anvendelig i de varme måneder – dog stadig ikke helt 

færdig. Medlemstal og fremtiden Vores mål var en medlemsstigning på 10 personer i 

løbet af året. I starten så det lovende ud, men ved årsskiftet oplevede vi en naturlig 

afgang, hvilket betød, at vi desværre ikke nåede vores ønskede vækst. Vi har i løbet af 

året søgt midler for flere millioner kr. Der er blevet skudt med spredehagl og det har 

været en læringsproces. Vi håber at vi efterhånden er blevet skarpere på, hvordan 

ansøgninger skal skrues sammen, så de kommer igennem nåleøjet. Det har også 

krævet noget uddannelse af undertegnede for at blive skarpere på denne opgave. 

Det er dog en tidskrævende proces, hvor frivilligt arbejde ofte bliver forstyrret af det 

arbejde der giver løn.  
 

Afslutningsvis vil jeg gerne takke alle frivillige, sponsorer, samarbejdspartnere og 

medlemmer for jeres indsats og opbakning. Det er jeres engagement, der gør det 

muligt at drive og udvikle klubben – og vi ser frem til endnu et år med nye 

muligheder og fælles indsats. Der har også været løbende snak om vores 

rideskoleheste, hvor der også har været omstruktureringer. Pigerne får hø ad libitum 

og drengefolden får hen over dagen. De går nu ude om natten. Vi håber på, at vi i 

løbet af året kan få et flytbart læskur til dem, så de hele året kan gå i løsdrift. De 

fleste af hestene er i lidt for god foderstand. Der har dog været en bekymring for 

Peter. Derfor er han nu i et forløb, hvor han får taget udvidede blodprøver, for at sikre 

os, at han er rask, eller finde den rette behandling til ham. Vi håber også at vi i løbet 

af året kan pensionere en eller flere af vores heste. Det kræver bare, at vi får den 

økonomiske mulighed. Derudover har DeNova sponsoreret 10 overgangsdækkener til 

rideskolehestene, hvilket vi er meget taknemmelige for. Tak for året der er gået! 
 

3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

 

Katja fremlægger det reviderede regnskab. Regnskabet bliver lagt op på 

hjemmesiden. 

 

Det fremlagte og reviderede regnskab kan godkendes.  

 

Thomas fremviser budget for 2025.  

 

4. Fastsættelse af medlemskontingent samt godkendelse af øvrige kontingenter 

Bestyrelsen har ikke lagt optil en ændring af medlemskontingent.  



Medlemskontingentet er fastlagt som det nuværende.  

Der bliver drøftet muligheden for at hæve kontingentet for centerkort. Dette er ikke vedtaget. 

 

5. Behandling af indkomne forslag (disse skal være bestyrelsen i hænde senest d. 11. 

marts 2025 via e-mail: info@rideklubbenhundested.dk) 

 

Vi har ikke modtaget nogen, vi vil derfor gerne høre om der er nogle der har forslag 

nu? Arrangementer, tiltag, forbedringer osv.? 

 

Kaspar foreslår en midvejs kop kaffe. Dette er vedtaget.  

 

 

6. Valg: 

a. Næstformand (genopstiller) Thomas Ringheim 

 

Thomas er genvalgt uden afstemning.  

 

b. Kasserer (genopstiller) Katja Mai Andersen 

 

Katja er genvalgt uden afstemning. 

 

c. Sekretær Mathilde Visby træder ud af bestyrelsen, derved skal 

sekretærposten bemandes.  

Der var ingen frivillige til posten, klubben substituerer sig selv med suppleant 

(Jacob).  

 

d. Bestyrelsesmedlem Juliane Stenberg Holm genopstiller ikke. 

 

Posten som bestyrelsesmedlem er blevet besat af Sisse Valter Bay og  

Frederikke Lynggaard.  

 

e. Bestyrelsesmedlem (genopstiller) Anja Stausholm 

 

Anja er genvalgt uden afstemning  

 

f. Bilagskontrollant (genopstiller) Ilse Corneliussen  

 

Ilse er genvalgt uden afstemning. 

 

g. Revisor  

Vi bliver ved med at brug Nærrevision. 

 

h. Suppleant  

Posten er blevet ledig, grundet Jacobs indtrædelse som sekretær. 

mailto:info@rideklubbenhundested.dk


Denne er ikke blevet besat grundet indtrædelse af 3 almene 

bestyrelsesmedlemmer.   

 

7. Eventuelt 

Pedro kommer med forslag om brug af bane oppe ved vejen.  

Kaspar fortæller at der snarest kommer lys på udendørsbanen. 

Pedro foreslår at sætte spejle op i det nye ridehus. Dette er der dog ikke økonomisk råd til 

fra klubbens side.  

Pedro ønsker at bruge solariet. Der kan købes poletter hos Mette Krogh.  

Pedro forslår nye blandingsbatterier i den gamle stald, inkl. Vandspiltov.  

Ilse vil gerne have en opklaring af et tidligere bortvist medlem. Der ønskes en mail med en 

forklaring og bortvisningen ønskes ophæves.  

Yvonne forslår muligheden for en ungdomsridelejr i klubben. Gerne med flere hjælpere. 

Derudover mulighed for en dagsridelejr for turister med ridning og et kreativt indslag. Jacob 

og Maja melder sig som frivillig.  

Mette melder ud at shelteret er til gratis afbenyttelse. Der skal dog bookes på forhånd. Mette 

kommer også med ideen om Rytterfitness og vil gerne kigge ind i det.  

Sisse fortæller om mini loppemarked til C-stævnet i april.   

Stævneudvalget kommer med en bøn om at lade vær med at hente hø under stævnet.  

Mere loppemarked, Kaspar har et telt til et evt. loppemarked.  

Frederikke ønsker et mere velkomne indblik når man kommer i klubben. Der ønskes en 

mere information til nye elever/medlemmer. Evt. Billeder af undervisere, der kan hænge i 

stalden.  

Mie kommer med forslag om bedre oplæring af hjælperpigerne/drengene. Evt. Give dem en 

t-shirt.  

Sisse kommer med ideen om at lave en månedlig indkørsel i rideskolen til nye elever.  

 

HUSK at købe billet til Camilla Stormont foredrag. Info findes på FB.  

C-stævne den 5.-6. april. Husk at støtte op og meld jer som hjælpere.  

TOP 5  
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